

WARGA KAMI

Program Latihan Siswazah Khazanah (KGTP)

KGTP merupakan sebuah program 12 bulan yang dikendalikan dengan ketat dan mendedahkan graduan terbaik kepada pelbagai sektor dan bidang. Pengalaman imersif ini menjadi pemangkin dalam mempercepatkan pertumbuhan berlatarkan persekitaran yang dinamik dan bergerak pantas. Graduan cemerlang ditawarkan peluang untuk memajukan kerjaya mereka sebagai Pegawai Bersekutu di Khazanah, yang menyediakan platform unik untuk menyumbang bakat mereka dan memajukan negara.

Untuk maklumat lanjut mengenai KGTP, layari www.khazanah.com.my/careers/khazanah-graduate-trainee-programmes-kgtp/



► Kenali graduan yang menyertai Program Latihan Siswazah Khazanah. Dari kiri ke kanan: Kelvin Wong Chern Wei (Pelaburan), Wan Afriena Rasydan (Pelaburan), Roshan Sivabalan (Pelaburan), Adlan Hidayat (Pelaburan), dan Edryna Syfinaz Zarif Ahmed Zaharani (Penyelidikan).

Kohort KGTP 2023

► **22**
DILATIH DI BAWAH
GTP PELABURAN

► **16**
DILATIH DI BAWAH
GTP KHAZANAH

GTP yang dilatih daripada 2011 ke 2023

► **241**
GTP-PELABURAN

► **57**
GTP-KHAZANAH

► **82**
DILATIH DI BAWAH
GTP-CA*sejak 2010

* GT-CA: Latihan Siswazah – Program Akauntan Bertauliah

Program Pembangunan Kepimpinan Khazanah (KLDP)

KLDP berusaha memupuk pemimpin peringkat pertengahan yang berkesan, berpengaruh serta tampak, yang menghayati sepenuhnya nilai-nilai Khazanah, memperlihatkan kesedaran sendiri, memimpin pasukan dengan berkesan, memiliki kepintaran yang kukuh dalam perniagaan dan berupaya menyumbang secara strategik kepada pertumbuhan organisasi. Program ini dipacu oleh bengkel, simulasi, kajian kes, sesi imersif, serta bimbingan kumpulan, dengan matlamat untuk meningkatkan keupayaan strategik dan kepimpinan mereka dalam program yang berstruktur dan intensif. Ia melengkapkan mereka dengan kemahiran untuk cemerlang meskipun berada di tengah-tengah cabaran dan peluang yang dijangkakan, maka mempersiapkan mereka untuk peranan yang lebih besar pada masa hadapan. Sehingga kini, 87 pengurus peringkat pertengahan telah menyempurnakan KLDP.



► Peserta KLDP Kohort 4 bersama Dato' Amirul Feisal Wan Zahir dan Datuk Hisham Hamdan.

Manfaat Pembangunan Warga Kerja (SDB)

SDB menggalakkan pertumbuhan berterusan tenaga kerja dengan menyediakan sokongan kewangan kepada warga kerja, bertujuan meningkatkan pengetahuan, kemahiran dan kecekapan mereka melangkaui program latihan formal yang kami sediakan. SDB secara khusus memudahkan pengajian separuh masa untuk kursus sarjana muda atau pascasiswazah dan program pensijilan profesional seperti Penganalisis Kewangan Berkanun (CFA), Chartered Institute of Management Accountants (CIMA), dan Association of Chartered Certified Accountants (ACCA), dengan penekanan terhadap bidang yang berkaitan dengan pekerjaan. Sehingga kini, seramai 178 warga kerja telah meraih manfaat daripada inisiatif ini.